



Fourth Grade December Newsletter

Happy Holidays! The fourth grade team hopes that you and your children are looking forward to new discoveries this month.

English Language Arts Fourth grade students are beginning their writing unit on Native American Legends.

We will also be increasing the daily reading assignment up to an hour, so our students can continue to build on their reading stamina.

Social Studies: The fourth graders starting their special Native American subject groups this month. Each student will get to choose one of four groups to join. Each group will be taught by a different 4th grade teacher and focus on a specific aspect of Native American life.

Math: In math, we are continuing with multiplication, only now we will be working with larger combinations of numbers. We will also start exploring different division strategies.

Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
				1
4	5	6 Adult Chen Dance Performance	7	8
11	12	13	14 MoMA Trip	15 Smorgasbord MoMA Trip
18 Winter Wonderland	19 Winter Wonderland	20 5 th Grade Ballroom Dance	21	22
25 No school	26 No school	27 No school	28 No school	29 No school

Important Reminders for December

MoMA Trip: We will be visiting the Museum of Modern Art for a hands-on art program. The date for each class TBA.

Smorgasbord: We will be hosting our Smorgasbord from 5:30-7:30 December 15th. It is our biggest fundraiser of the year, and we would appreciate your support for the evening.

Winter Recess: Winter Recess will begin December 25th and end January 1st. Students will return to school on January 2nd.



四年級十二月新聞

節日快樂！ 四年級團隊期待你和你的孩子在本月會有新的發現。

英語語文藝術：四年級學生開始他們寫作單元關於美國原住民傳奇。

我們還將每天的閱讀時間增加到一個小時，這樣我們的學生可以繼續增強他們的閱讀能力。

社會常識：這個月四年級學生開始他們的特殊美洲土著學科組。分四組每個學生將會選擇其中的一組加入。每個小組都將由不同的四年級教師授課，並專注於美洲土著生活的一個特定方面。

數學：在數學中，我們正在繼續乘法，直到現在我們將會使用更大的數字組合。我們也將開始探索不同的除數策略。

星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
				1
4	5	6 陳氏成人舞蹈班表演	7	8
11	12	13	14 現代藝術博物館	15 大雜燴 現代藝術博物館
18 冬季仙境表演	19 冬季仙境表演	20 五年級交際舞表演	21	22
25 冬至假期 不用上學	26 冬至假期 不用上學	27 冬至假期 不用上學	28 冬至假期 不用上學	29 冬至假期 不用上學

十二月重要提示

現代藝術博物館之旅： 我們將參觀現代藝術博物館進行用手創作藝術項目。
班級的日期將會公佈。

大雜燴： 我們將於12月15日5時30分至7時30分舉辦我們的大雜燴。這是我們今年最大的籌款活動，我們希望你們到來支持。

冬至假期： 冬至假期將於12月25日開始，1月1日結束。學生將於1月2日返回學校。